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INTERPELACJA 

w sprawie: ustawienia choinek w parku Mickiewicza (przed Teatrem Wielkim). 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W parku Mickiewicza (przy ul. Fredry) znajduje się fontanna. W porze zimowej jest ona nieczynna i ta 

reprezentacyjna część miasta nie wygląda zbyt estetycznie (duża, betonowa niecka).  

Zwracam się z propozycją ustawienia w tym miejscu w okresie świątecznym kilku choinek wraz z ich 

ozdobieniem – uważam, że w porze zimowej podniosłoby to walory estetyczne tego miejsca. 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


